
 

 

                                                            

                                                          ПРОТОКОЛ № 12 

засідання громадської комісії з житлових питань виконавчого комітету  

Білоцерківської міської ради 
 

«20» жовтня 2020 року                                                                 м. Біла Церква 
     
     Голова комісії                       КРАВЕЦЬ А.В. 
      
     Заступник голови комісії    САВЧЕНКО О.І. 
 

     Секретар комісії:                  ЩЕРБИНА С.В. 
 

     Члени комісії:                       
                                                      АНТОНЮК М.А.  

                                                      КАПІНУС Л.О. 

                                                      МАКІЙЧУК Р.В. 

                                                      РОТАЄНКО Н.В. 

                                                      ТЕРЕЩУК Ю.В. 

                                                       

  

Присутні: 8 осіб  

Відсутні: МУСІЙЧУК К.О., ПАНАСОВ В.О., ГАГАН М.П., ЯКОВЛЄВА О.А.  - за 

службовими обставинами. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ: КРАВЕЦЬ А.В. ставив на голосування  проект порядку денного. 

                                                                             

                                                ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
 

1. Видача ордеру на заселення кімнати у гуртожитку міста. 

2. Взяття громадян на квартирний облік у виконавчому комітеті Білоцерківської 

міської ради. 

3. Зняття з квартирного обліку. 

4. Зняття з квартирного обліку, як таких, що не пройшли перереєстрацію та не 

підтвердили потребу в поліпшенні житлових умов. 

5. Дозволити відновити в квартирній черзі громадян, зазначених у п.7 рішення, шляхом 

відміни відповідного пункту рішення, в разі подання ними документів, необхідних  

для проходження перереєстрації облікової справи, за умови підтвердження потреби у 

поліпшенні житлових умов, відповідно до діючих норм та чинного законодавства 

України. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 8 осіб 

Проти – 0 

Утримались – 0 

Порядок денний затверджено. 

 

1. СЛУХАЛИ: КРАВЦЯ А.В.  – голову комісії, заступника міського голови виконавчого 

комітету міської ради. 

Про видачу ордеру на заселення кімнати у гуртожитку міста. 

 

*Інформацію про осіб вилучено у зв’язку з захистом персональних даних 

 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 8 осіб 

Проти – 0 

Утримались – 0 
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УХВАЛИЛИ:  

Винести пропозицію на розгляд виконавчого комітету:  

Про видачу ордеру на заселення кімнати у гуртожитку міста. 

 

2. СЛУХАЛИ: КРАВЦЯ А.В.  – голову комісії, заступника міського голови виконавчого 

комітету міської ради. 

Про взяття громадян на квартирний облік у виконавчому комітеті Білоцерківської 

міської ради.  
 

*Інформацію про осіб вилучено у зв’язку з захистом персональних даних 

 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 8 осіб 

Проти – 0 

Утримались – 0 
 

УХВАЛИЛИ:  

Винести пропозицію на розгляд виконавчого комітету:  

Про взяття громадян на квартирний облік у виконавчому комітеті Білоцерківської міської 

ради.  

 

3. СЛУХАЛИ: КРАВЦЯ А.В.  – голову комісії, заступника міського голови виконавчого 

комітету міської ради. 

Про зняття з квартирного обліку. 

 

*Інформацію про осіб вилучено у зв’язку з захистом персональних даних 

 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 8 осіб 

Проти – 0 

Утримались – 0 
 

УХВАЛИЛИ:  

Винести пропозицію на розгляд виконавчого комітету:  

Про зняття з квартирного обліку.       

 

7. СЛУХАЛИ: КРАВЦЯ А.В.  – голову комісії, заступника міського голови виконавчого 

комітету міської ради. 

Про зняття з квартирного обліку, як таких, що не пройшли перереєстрацію та не 

підтвердили потребу в поліпшенні житлових умов. 

 

*Інформацію про осіб вилучено у зв’язку з захистом персональних даних 

 

ВИСТУПИЛИ: ЩЕРБИНА С.В.  – секретар комісії, начальник відділу обліку та 

розподілу житла департаменту ЖКГ БМР. 

Довела до відому, що перелічені вище особи, були взяті на квартирний облік у виконавчому 

комітеті Білоцерківської міської ради в період з 1980 по 1992 рік. На даний час їх квартирні 

справи відсутні, ймовірно з часу їх взяття на квартирний облік дані особи жодного разу не 

проходили щорічну перереєстрацію, тому здійснити на даний час інвентаризацію їх 

квартирних справ не вбачається за можливе. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 8 осіб 

Проти – 0 

Утримались – 0 
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УХВАЛИЛИ:  

Винести пропозицію на розгляд виконавчого комітету:  

Про зняття з квартирного обліку, як таких, що не пройшли перереєстрацію та не підтвердили 

потребу в поліпшенні житлових умов. 

 

5. СЛУХАЛИ: КРАВЦЯ А.В.  – голову комісії, заступника міського голови виконавчого 

комітету міської ради. 

Про дозвіл відновити в квартирній черзі громадян, зазначених у п.4 рішення, шляхом 

відміни відповідного пункту рішення, в разі подання ними документів, необхідних  для 

проходження перереєстрації облікової справи, за умови підтвердження потреби у 

поліпшенні житлових умов, відповідно до діючих норм та чинного законодавства 

України. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 8 осіб 

Проти – 0 

Утримались – 0 
 

УХВАЛИЛИ:  

Винести пропозицію на розгляд виконавчого комітету:  

Про дозвіл відновити в квартирній черзі громадян, зазначених у п.7 рішення, шляхом відміни 

відповідного пункту рішення, в разі подання ними документів, необхідних  для проходження 

перереєстрації облікової справи, за умови підтвердження потреби у поліпшенні житлових 

умов, відповідно до діючих норм та чинного законодавства України. 

 

 

Головуючий                                                                                   Анатолій КРАВЕЦЬ 

 

 

Секретар комісії                                                                           Світлана ЩЕРБИНА 


